
 
 

 

Referat fra generalforsamling d. 22.03.2023 i Dyssegårdskirkens mødesal 

 

Referent: Marianne Sørensen 

 

        

1. Valg af dirigent 

  Karen Thobo (KT) blev valgt som dirigent. 

 

 

2. Beretning om foreningens virksomhed i det forløbne kalenderår 

    Formanden, Mogens Laursen (ML), aflagde beretning. Denne kan læses på vores hjemmeside, 

    https://foreninglet-cms-files.s3-eu-west-1.amazonaws.com/1591/H9KmFPgAR94z.pdf 

    Beretningen blev godkendt.  

 

 

3. Regnskab 

KT gennemgik det reviderede regnskab for 2022 og forslag til budget for 2023. 

Bestyrelsen foreslog uændret kontingent, kr. 130/pr. år, per husstand. 

Der blev stillet spørgsmål til udgiften til 'Andre administrationsudgifter', hvortil der blev svaret, 

at beløbet var til at dække bestyrelsesmedlemmers omkostninger til print, telefon m.m. 

Forsamlingen godkendte regnskabet. 

 

 

4. Valg i henhold til vedtægternes § 9 

Mogens Laursen, Signe Nørmose, Jørgen Løkke og Marianne Sørensen blev genvalgt til 

bestyrelsen for to år. Søren Tuxen Faber stillede op og blev valgt til bestyrelsen, som hermed 

består af otte medlemmer. 

 

 

5. Valg af revisor og revisorsuppleant 

Sven Ljungberg blev genvalgt som revisor for et år.  

Trine Degenkolv Andersen blev genvalgt som revisorsuppleant for et år. 

 

 

6. Behandling af rettidigt indkomne forslag 

Der var ingen indkomne forslag 

 

 

 

 

 

 

 

(forts. næste side) 

https://foreninglet-cms-files.s3-eu-west-1.amazonaws.com/1591/H9KmFPgAR94z.pdf


7. Eventuelt 

Der var et spørgsmål fra forsamlingen vedr. trafik og parkeringsforhold ved 

Søndergårdsvej/Vangedevej. Formanden, ML, opfordrede til at sende en mail til foreningen 

med beskrivelse af problemet, så det kan tages op med Gentofte Kommune, som foreningen har 

en tæt dialog med. 

Desuden blev emnerne ’grønne veje’ (plantning af træer på borgernes opfordring) og trafikstøj 

berørt. Georg Sandersen, formand for Fællesrådet for grundejerforeninger i Gentofte, kunne 

fortælle, at Fællesrådet er i dialog med kommunen om begge dele. 

 

Formanden afsluttede generalforsamlingen og takkede for en god debat.  

 

Efter mødet var der et indlæg fra Louise Tang Eriksen, projektleder i Natur og Miljøafdelingen i 

Gentofte Kommune, og Ida Hedegård, Bæredygtighedskonsulent, Klimaenheden, Gentofte 

Kommune. De fortalte om kommunens mange tiltag for at nå de klimamål, der er sat for 2025. 

Der var mange spørgsmål fra forsamlingen og forslag til forbedringer/nye initiativer. 

 Du kan læse mere om kommunens arbejde her. 

https://gentofte.dk/det-lokale-demokrati/politiske-udvalg/staaende-udvalg/klima-miljoe-og-teknikudvalget/

